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Svar på interpellation 
 
Interpellationen från Krister Andersson, Miljöpartiet de gröna, är högst 

relevant och tar upp något som vi i majoritetspartierna också har en aktuell 

diskussion om. Vi håller med om att samhället på alla nivåer behöver arbeta 

för att nå de satta målsättningarna. Vi i Vännäs ska göra vårt arbete – så att 

det ger avtryck – både lokalt, regionalt och nationellt. 

 

Under fjolåret tog fullmäktige, som interpellationen beskriver, beslut om att 

införa koldioxidbudget och koldioxidbokslut. Vi tog också fram en 

koldioxidbudget som också analyserades övergripande. Resultatet har delgetts 

på olika nivåer och lett till bra dialoger inom förvaltningar såväl som inom 

partier. 

Nu när vi vet hur Vännäs ska styras de närmaste åren kommer vi fortsätta 

arbetet med att omsätta till åtgärder och resultat. Bland de politiska punkter 

som de tre majoritetspartierna enades om i sitt avtal för mandatperioden 

2022–2026 återfinns: 

• Fortsätta arbeta för att Vännäs kommun ska bli fossilfri. Vår avsikt är 

att ta ett nytt grepp på detta arbete och ge kommunstyrelsen ett större 

mandat i dessa frågor för tydligare styrning och uppföljning. 

Majoritetspartierna vill också se konkreta åtgärder/insatser inom 

dessa områden och att mål/indikatorer ska tas fram av den nyvalda 

kommunstyrelsen. 

Vi är också överens om att driva följande frågor som är relaterade till klimat- 

och miljöarbetet: 

• Ökad tillgänglighet till älvsmiljöerna och iordningsställande av 

marken vid älvsmötet. 

• Vännäs ska ha snabbladdare och vätgasstation. 

• Farmorsskogen ska bevaras och gröna lungor ska värnas. 
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Ansvaret för framtiden är vårt gemensamt och vi är fortsatt intresserade av en 

gemensam strategi med er övriga partier.  

   

  Anna Frej 

  Kommunstyrelsens ordförande, S 


